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Het verhaal van de N-VA is er een van steden en 
gemeenten waar Vlamingen zich thuis voelen.

Waarin u zich veilig voelt en waar onze manier van 
leven beschermd wordt.

Waar het gemeentebestuur uw belastinggeld beheert 
zoals een goede huisvader of -moeder dat zou doen.

En waar de N-VA welvaart creëert voor burgers, voor 
bedrijven, voor Vlaanderen.

Word nu lid 
van de N-VA!

www.n-va.be/word-lid

Dit huis-aan-huisblad is
informatief drukwerk
en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

THUIS IN
LONDERZEEL 

THUIS IN LONDERZEEL 

Welkom op ons 
jaarlijks eetfestijn

Zaterdag 14 september
Vanaf 17 uur

Zaal Concordia 
Handelsstraat 80

1840 Malderen

Woord vooraf
Beste inwoner

Ik moet u bedanken. Van ganser harte.  
Op 9 juni bleef de N-VA de grootste  
partij in Vlaanderen. Met meer dan 34  
procent werd Londerzeel de best scoren-
de N-VA-gemeente van onze provincie.  
Ik ben fier om opnieuw verkozen te zijn  
als Vlaamse volksvertegenwoordiger.  
Wees maar zeker dat ik uw stem zal  
zijn in Brussel.

Gemeenteraadsverkiezingen

We zitten lokaal niet stil en zijn weer volop 
in campagnemodus voor de gemeente-
raadsverkiezingen van 13 oktober. We 
stelden ondertussen een sterke, diverse 
ploeg van 25 kandidaten samen. Stuk 
voor stuk personen die het goed menen 
met Londerzeel en snakken naar ver-
andering. U zal hen de komende weken 

en maanden in het straatbeeld, op onze 
sociale media of in uw brievenbus zien.

Kandidaat provincieraad

Bovendien heeft Londerzeel met  
Sanne Eeckelers een kandidaat op  
de provincieraadslijst. Zolang dat  
bestuursniveau bestaat, willen we  
daar uiteraard sterk vertegenwoordigd 
zijn. 

Het campagnemateriaal is besteld, ons 
verkiezingsprogramma is − mede dankzij 
de input van de aanwezigen op onze  
praatcafés − geschreven en de 25  
kandidaten staan klaar in de startblokken 
om het beste van zichzelf te geven. Wij 
zijn klaar voor Londerzeel en we weten 
zeker dat Londerzeel ook klaar is voor 
ons. Wanneer u vragen hebt, spreek ons 
gerust aan. 

Waar kan dat beter dan tussen pot en 
pint? 

Op zaterdag 14 september  
organiseren we ons jaarlijks 
eetfestijn in zaal Concordia. 

U bent van 
harte welkom!

Nadia Sminate
Uw kandidaat-burgemeester
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N-VA behoedt meerderheid voor pluimen van vzw’s
Het gemeentebestuur voerde enkele jaren geleden een differentiatie inzake onroerende voorheffing in. Zo wilde men voor-
zien in een alternatief voor de bedrijfsbelasting. Maar de aanpassing zorgde er ook voor dat vzw’s geconfronteerd werden 
met hogere opcentiemen op de onroerende voorheffing op hun onroerende goederen.

N-VA-raadslid Bart Van Doren kaartte op de gemeenteraad aan dat het allerminst de bedoeling kan 
zijn dat verenigingen met een sociaal, cultureel of sportief doel onder die differentiatieregeling vallen. 
Op vraag van de N-VA stelde de meerderheid die verenigingen vrij van de aanpassing via een nieuw 
subsidiereglement. 

Bart Van Doren, Gemeenteraadslid

Op twee zondagen in juni, de ene al wat zonniger dan de andere, organiseerden we onze wijkbezoeken. 

Starten in Malderen en Steenhuffel

Malderen mocht de spits afbijten. We 
startten het wijkbezoek in de regen, maar 
de zon brak al snel door het wolkendek. 
Kinderen en hun ouders kwamen een 
bezoekje brengen aan ons kraam. Met 
een lekker ijsje uitten ze hun bezorgdhe-
den of vertelden ze ons wat voor hen nog 
ontbreekt in Malderen. We eindigden de 
dag in Steenhuffel waar de weergoden ons 
altijd goedgezind zijn. Met de sfeer van het 
EK voetbal op de achtergrond zagen we al-
leen maar blije gezichten aan ons ijskraam.

Afsluiten in Londerzeel en Sint-Jozef

De laatste dag van juni, meteen de laatste 
dag voor de start van de sperperiode, deel-
den we nog ijsjes uit in Sint-Jozef en aan 
ons Vlaams Huis in Londerzeel-Centrum. 
Bedankt aan iedereen die langskwam 
en zo mee ons verkiezingsprogramma 
invulling gaf. Veel dank aan onze lokale 
ijsboeren (Malderijsje, Marc’s Wafels, 
Charels IJs en Sweet Vanilla) die voor heel 
wat kinderlijk geluk zorgden, ook bij de 
volwassenen. En aan de familie Goossens 
uit Malderen voor de lekkere aardbeien.

N-VA Londerzeel op wijkbezoek

Op (praat)café met N-VA Londerzeel
Van vertegenwoordigers van UNIZO en horeca-uitbaters tot chiroleiders. Ze passeerden allemaal 
langs onze toog tijdens onze drie praatcafés.

Per praatcafé verdeelden we de aanwezigen in verschillende themagroepen 
die telkens over meerdere stellingen discussieerden en debatteerden. Na 
een tweetal uur gingen we met 
de uitkomst van de stellingen 

aan de slag en gaven we er ons 
verkiezingsprogramma defini-
tief vorm mee. 

Politici krijgen vaak het verwijt 
dat alles beslist wordt zonder écht 
te weten wat leeft in de straat. Dat 
kan u van ons niet zeggen. Met een 
gedragen programma dat onder 
meer vorm gegeven werd door de 

praatcaféganger, gaan we vol enthou-
siasme naar de kiezer.
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Gemeente houdt brochure 
weg bij immokantoren  
en notarissen
De provincie Vlaams-Brabant ontwikkelde een nieuwe brochure: 
Informatie over Nederlands leren en oefenen. De brochure werd 
in vier talen opgesteld om anderstaligen wegwijs te maken in het 
aanbod om Nederlands te leren. Gemeenten verdelen ze via hun 
plaatselijke notarissen en immomakelaars.

Voorstel ving bot

Het voorstel van gemeenteraadslid Gerda Verhulst om ook in 
onze gemeente de brochure via notarissen en immokantoren  
te verdelen, ving bot bij de meerderheid. “Met dat voorstel  
zouden anderstaligen in onze gemeente, die een huis willen 
kopen of huren, via hun notaris de infobrochure kunnen  
verkrijgen. Notarissen zijn vaak het eerste aanspreekpunt  
van anderstalige nieuwe inwoners.”

Integratie start met aanleren van onze taal

Een geslaagde integratie start met het aanleren van onze taal. 
Die belangrijke opstap moeten we blijvend ondersteunen door 
anderstaligen de nodige hulpmiddelen aan te bieden. Anderzijds 

zorgt de alsmaar toenemende verfransing in onze gemeente 
tot veel ongenoegen bij onze inwoners. “Dan is het des te meer 
onbegrijpelijk dat het initiatief op geen bijval kan rekenen bij 
het gemeentebestuur. In ieders belang moeten we dergelijke 
initiatieven over partijpolitieke grenzen steunen, ook al komt de 
aanzet vanuit de oppositie”, zegt Verhulst.

Gerda Verhulst 
Gemeenteraadslid

Volg met ons  
de verkiezings- 
uitslagen

Op zondagnamiddag  
13 oktober zal het Vlaams Huis 
geopend zijn. Kom samen met  
de N-VA-kandidaten de  
verkiezingsuitslagen volgen.

Wist u dat ...

… we tijdens onze wijkbezoeken 
zo’n 30 liter ijs schepten?

… u onze kandidaten in de etalage 
van het Vlaams Huis kan vinden?

… het N-VA-voorstel van Sanne 
Eeckelers voor de opstart van een 
sterrenregister nu volledig in voege 
is? Op de koesterboom is het  
helaas nog wachten tot in  
het najaar.
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